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Dz.18.0021.24.2020 
Podsumowanie: 

XXIV nadzwyczajna sesja VIII kadencji  

w dniu 31sierpnia 2020 r. 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji nadzwyczajnej. 

4. Projekty uchwał wnoszone na sesję: 

Druk Nr 217 - w sprawie wprowadzenia do budżetu Miasta Krakowa na rok 2021 zadania 

realizowanego na terenie Dzielnicy XVIII Nowa Huta, 

Druk Nr 218 - w sprawie opinii dla wyrażenia zgody na zawarcie przez XVI Liceum 

Ogólnokształcące umowy najmu pod stację bazową, 

Druk Nr 219 - w sprawie podziału środków finansowych na zadanie pn. „Obsługa Dzielnic” 

na rok 2020, 

Druk Nr 220 - w sprawie wydania opinii do projektu nowelizacji Statutów Dzielnic I-XVIII 

Miasta Krakowa określających organizację i zakres działania dzielnic, 

Druk Nr 221 - w sprawie opinii dla wyrażenia zgody na zawarcie przez Zespół Szkół 

Mechanicznych Nr 3 umowy najmu pod stację bazową, 

Druk Nr 222 - w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego zadań planowanych przez Radę Dzielnicy XVIII Nowa Huta realizowanych 

w latach 2018 – 2021, 

Druk Nr 223 - w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji  

Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2021, 

Druk Nr 224 - w sprawie wprowadzenia ruchu jednokierunkowego na ulicy Jezierskiego, 

Druk Nr 225 – zdjęty, 

Druk Nr 226 - w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji  

Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2021, 

Druk Nr 227 - w sprawie zbycia działki nr 564/2 i działki nr 535/2 w Krakowie. 

5. Oświadczenia i komunikaty. 

6. Zamknięcie sesji. 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

2 

 

 

 

 

Podjęte uchwały:  
 

XXIV/212/2020 w sprawie wprowadzenia do budżetu Miasta Krakowa na rok 2021 

zadania realizowanego na terenie Dzielnicy XVIII Nowa Huta   

XXIV/213/2020 w sprawie opinii dla wyrażenia zgody na zawarcie przez XVI Liceum 

Ogólnokształcące umowy najmu pod stację bazową 

XXIV/214/2020 w sprawie zmiany podziału środków finansowych na zadanie pn. 

„Obsługa Dzielnic” na rok 2020 

XXIV/215/2020 w sprawie  wydania opinii do projektu nowelizacji Statutów Dzielnic I-

XVIII Miasta Krakowa określających organizację i zakres działania 

dzielnic,  
XXIV/216/2020 wydania opinii dla wyrażenia zgody na zawarcie przez zespół Szkół 

Mechanicznych Nr 3 umowy najmu pod stację bazową 

XXIV/217/2020 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę 

Dzielnicy XVIII Nowa Huta realizowanych w latach 2018 - 2021 

XXIV/218/2020 w sprawie  korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2021 

XXIV/219/2020 w sprawie wprowadzenia ruchu jednokierunkowego na ulicy 

Jezierskiego 

XXIV/220/2020 w sprawie  korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2020 

XXIV/221/2020 w sprawie zbycia działki nr 564/2 i działki nr 535/2 w Krakowie 
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Dz-18.0021.24.2020 

PROTOKÓŁ 

XXIV  SESJI RADY DZIELNICY XVIII Nowa Huta  
 

XXIV sesja Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta odbyła się 31 sierpnia 2020 r. w 

budynku UMK os. Zgody 2. 

Na sali były zachowane obowiązujące standardy ochrony osobistej. 

  

W załączeniu: 

1) Lista obecności radnych– zał. nr 1 

2) Autopoprawka zarządu do druku nr 223 – zał. nr 2 

3) Oryginały uchwał - zał. nr 3. 

_________________________________ 

 

XXIV sesję Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta otworzył o godz. 18.00 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVIII, Pan Stanisław Moryc, który serdecznie 

przywitał obecnych na sali, sprawdził obecność i stwierdził quorum. Lista obecności radnych 

– zał. nr 1.  

 

2.Przedstawienie projektu porządku obrad. 

  

Przewodniczący przystąpił do zatwierdzenia porządku obrad. Projekt porządku został 

przesłany pocztą elektroniczną wraz z zaproszeniem na sesję. 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Projekty uchwał wnoszone na sesję: 

3. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji nadzwyczajnej. 

4. Projekty uchwał wnoszone na sesję: 

Druk Nr 217 - w sprawie wprowadzenia do budżetu Miasta Krakowa na rok 2021 zadania 

realizowanego na terenie Dzielnicy XVIII Nowa Huta, 

Druk Nr 218 - w sprawie opinii dla wyrażenia zgody na zawarcie przez XVI Liceum 

Ogólnokształcące umowy najmu pod stację bazową, 

Druk Nr 219 - w sprawie podziału środków finansowych na zadanie pn. „Obsługa Dzielnic” 

na rok 2020, 

Druk Nr 220 - w sprawie wydania opinii do projektu nowelizacji Statutów Dzielnic I-XVIII 

Miasta Krakowa określających organizację i zakres działania dzielnic, 

Druk Nr 221 - w sprawie opinii dla wyrażenia zgody na zawarcie przez Zespół Szkół 

Mechanicznych Nr 3 umowy najmu pod stację bazową, 

Druk Nr 222 - w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego zadań planowanych przez Radę Dzielnicy XVIII Nowa Huta realizowanych 

w latach 2018 – 2021, 

Druk Nr 223 - w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji  

Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2021, 

Druk Nr 224 - w sprawie wprowadzenia ruchu jednokierunkowego na ulicy Jezierskiego, 

Druk Nr 225 - w sprawie opinii dotyczącej wniosku w ramach Inicjatywy Lokalnej pt. 

„Donice pełne kwiatów na Szkolnym 35”. 

5. Oświadczenia i komunikaty. 

6. Zamknięcie sesji. 
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Prowadzący poinformował, że wpłynął wniosek zarządu o zdjęcie projektu uchwały na Druku 

nr 225.  

 

Przewodniczący poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały: 

 

Druk nr 226 (projekt uchwały zarządu) w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2020  

Wszyscy Radni otrzymali projekt uchwały. 

Prowadzący wniósł o wprowadzenie w/w projektu do porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 17 radnych 

Za głosowało         –     17 radnych 

Przeciw         -       0  

Wstrzymało się      -        0 

Wniosek uzyskał wymaganą większość. 

 

Druk nr 227 (projekt uchwały zarządu) w sprawie zbycia działki nr 564/2 i działki nr 535/2 

w Krakowie  

Wszyscy Radni otrzymali projekt uchwały. 

Prowadzący wniósł o wprowadzenie w/w projektu do porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 17 radnych 

Za głosowało         –     17 radnych 

Przeciw         -       0  

Wstrzymało się      -        0 

Wniosek uzyskał wymaganą większość. 

 

Prowadzący poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad  

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 17 radnych 

Za głosowało         –     17 radnych 

Przeciw         -       0  

Wstrzymało się      -        0 

Wszyscy radni brali udział w głosowaniu. 

 

Prowadzący stwierdził, że zgodnie z § 18 ust. 6 Statutu Dzielnicy XVIII projekt porządku 

obrad stanowi porządek obrad XXIV sesji. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji nadzwyczajnej. 

 

Przewodniczący Stanisław Moryc poinformował radnych, że protokół z XXIII sesji 

nadzwyczajnej Rady Dzielnicy XVIII były do wglądu w Biurze Rady – nikt nie wniósł 

zastrzeżeń i uwag. 

Przewodniczący stwierdził, że protokół z XXIII sesji nadzwyczajnej został przyjęty. 

 

4. Projekty uchwał wnoszone na sesję. 

 
Przystąpiono do procedowania uchwał. 

 



 

5 

 

Druk nr 217 – projekt zarządu – referent Stanisław Moryc. 

- w sprawie wprowadzenia do budżetu Miasta Krakowa na rok 2021 zadania realizowanego 

na terenie Dzielnicy XVIII Nowa Huta. 

W dyskusji głos zabrali radni: Krystyna Frankiewicz, Bogumiła Drabik. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 17 radnych 

Za głosowało            –      17 radnych 

Przeciw           -        0 

Wstrzymało się         -        0 

Wszyscy radni brali udział w głosowaniu. 

Uchwała Nr XXIV//212/2020. 

 

Druk nr 218 – projekt zarządu – referent Stanisław Moryc. 

- w sprawie opinii dla wyrażania zgody na zawarcie przez XVI Liceum Ogólnokształcące 

umowy najmu pod stację bazową.  

W dyskusji głos zabrali radni: Agnieszka Żołądź, Stanisław Moryc, Józef Szuba. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 16 radnych 

Za głosowało            –      11 radnych 

Przeciw           -        0 

Wstrzymało się         -        5 

2 radnych nie brało udziału w głosowaniu. 

Uchwała Nr XXIV//213/2020. 

 

Druk nr 219 – projekt Zarządu – referent Stanisław Moryc.   

- w sprawie zmiany podziału środków finansowych na zadania pn. Obsługa Dzielnic” na rok 

2020.   

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 17 radnych 

Za głosowało            –      17 radnych 

Przeciw           -        0 

Wstrzymało się         -        0 

Wszyscy radni brali udział w głosowaniu. 

Uchwała Nr XXIV//214/2020. 

 

Druk nr 220 – projekt Zarządu – referent Stanisław Moryc.   

- w sprawie wydania opinii do projektu nowelizacji Statutów Dzielnic I-XVIII Miasta 

Krakowa określających organizację i zakres działania dzielnic.   

W dyskusji głos zabrali radni: Agnieszka Żołądź, Stanisław Moryc, Agnieszka Żołądź, 

Stanisław Moryc. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 17 radnych 

Za głosowało            –      17 radnych 

Przeciw           -        0 

Wstrzymało się         -        0 

Wszyscy radni brali udział w głosowaniu. 

Uchwała Nr XXIV//215/2020. 

 

Druk nr 221 – projekt zarządu – referent Stanisław Moryc. 
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- w sprawie opinii dla wyrażania zgody na zawarcie przez Zespół Szkół Mechanicznych Nr 3 

umowy najmu pod stację bazową.  

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 16 radnych 

Za głosowało            –      11 radnych 

Przeciw           -        0 

Wstrzymało się         -        5 

2 radnych nie brało udziału w głosowaniu. 

Uchwała Nr XXIV//216/2020. 

 

Druk nr 222 – projekt Zarządu – referent Stanisław Moryc.   

- w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań 

inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XVIII Nowa Huta realizowanych w 

latach 2018 – 2021.   

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 16 radnych 

Za głosowało            –      16 radnych 

Przeciw           -        0 

Wstrzymało się         -        0 

2 radnych nie brało udziału w głosowaniu. 

Uchwała Nr XXIV//217/2020. 
 

Druk nr 223 – projekt zarządu – referent Stanisław Moryc. 

- w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa 

Huta na rok 2021 z autopoprawką – zał. nr 2.  

W dyskusji głos zabrali radni: Krystyna Frankiewicz, Stanisław Moryc, Amelia Juszczak-

Michalska, Stanisław Moryc, Krystyna Frankiewicz, Stanisław Moryc, Agnieszka Żołądź, , 

Stanisław Moryc, Łukasz Zarodkiewicz, Krystyna Frankiewicz, Mariusz Woda, Jan Pyż, 

Beata Poszwa, Łukasz Zarodkiewicz, Stanisław Moryc, Józef Szuba, Agnieszka Żołądź, 

Krystyna Frankiewicz, Bogumiła Drabik, Stanisław Moryc. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 18 radnych 

Za głosowało            –      18 radnych 

Przeciw           -        0 

Wstrzymało się         -        0 

Wszyscy radni brali udział w głosowaniu. 

Uchwała Nr XXIV//218/2020. 

 

Druk nr 224 – projekt Zarządu – referent Stanisław Moryc, Jan Pyż.   

- w sprawie wprowadzenia ruchu jednokierunkowego na ulicy Jezierskiego.   

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 18 radnych 

Za głosowało            –      18 radnych 

Przeciw           -        0 

Wstrzymało się         -        0 

Wszyscy radni brali udział w głosowaniu. 

Uchwała Nr XXIV//219/2020. 
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Druk Nr 225 – projekt Zarządu 

- w sprawie opinii dotyczącej wniosku w ramach Inicjatywy Lokalnej pt. „Donice pełne 

kwiatów na Szkolnym 35”. 

Na wniosek Zarządu zdjęty z porządku obrad. 

 

Druk nr 226 – projekt zarządu – referent Stanisław Moryc, Marcin Pawlik. 

- w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII 

Nowa Huta na rok 2020.   

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 18 radnych 

Za głosowało            –      18 radnych 

Przeciw           -        0 

Wstrzymało się         -        0 

Wszyscy radni brali udział w głosowaniu. 

Uchwała Nr XXIV//220/2020. 

 

Druk nr 227 – projekt zarządu – referent Stanisław Moryc, Agnieszka Żołądź. 

- w sprawie zbycia działki nr 564/2 i działki nr 535/2 w Krakowie. 

W dyskusji głos zabrali radni: Józef Szuba, Tomasz Kudelski.  

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 18 radnych 

Za głosowało            –      18 radnych 

Przeciw           -        0 

Wstrzymało się         -        0 

Wszyscy radni brali udział w głosowaniu. 

Uchwała Nr XXIV//221/2020. 

 

5. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Radna Agnieszka Żołądź poinformowała radnych o przekazaniu przez MCOO 

środków na remont dachu na Przedszkolu Nr 96 oraz XVI LO. 

 

Radna Krystyna Frankiewicz omówiła incydent jaki miał miejsce w Kościele na os. 

Szklane Domy. 

 

Członek Zarządu Mariusz Woda powiadomił radnych o sukcesach piłkarzy Klubu 

Sportowego HUTNIK.  

 

Radny Jan Pyż odczytał postulaty Mieszkańców os. Przylasek Rusiecki dotyczące 

zagospodarowania okolic zbiornika wodnego. W dyskusji głos zabrali radni: Tomasz 

Kudelski, Stanisław Moryc, Jan Pyż, Stanisław Moryc.  

 

Radna Agnieszka Żołądź poruszyła sprawę złego stanu pomostów na Łąkach 

Nowohuckich. 

W dyskusji na temat budowy ścieżki rowerowej do Kopca Wandy przy S7 udział wzięli radni: 

Agnieszka Żołądź, Sebastian Piekarek,  Agnieszka Żołądź, Sebastian Piekarek, Agnieszka 

Żołądź. 

Przewodniczący Stanisław Moryc zaproponował, aby Komisje merytoryczne Rady 

przygotowały na następną sesję projekt uchwały w sprawie ścieżki rowerowej. 
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Zastępca Przewodniczącego Józef Szuba poinformował o pracach na terenie 

Dzielnicy. 

 

Przewodniczący Stanisław Moryc przekazał podziękowania Dyrektora 

Specjalistycznego Szpitala im. Żeromskiego SP ZOZ za przyznanie przez Radę Dzielnicy 

XVIII dotacji w wysokości 150 000 zł na zakup respiratora i niezbędnego sprzętu. Zadanie 

zostało zrealizowane. 

Poinformował również o podziękowaniach za okazaną pomoc przekazanych przez byłą 

Radną.  

 

Prowadzący zdał relację ze spotkania z przedstawicielami ZZM dotyczących realizacji 

zadania pn. „Spotkajmy się na Podwórku”. Wszelkie wady i usterki będą poprawione 

(również wejście przed siedzibą Rady). 

 

Radna Beata Poszwa poruszyła problem ogródków przed blokiem 2 os. Centrum B. 

Przewodniczący udzielił odpowiedzi. 

Radny Rafał Brzeziński poprosił o ustawienie słupków na os. Centrum A bl 6 i 3. 

 

Zastępca Przewodniczącego Józef Szuba zaproponował przyjęcie rezolucji w sprawie 

przekazywania przez Rady Dzielnic środków dla szpitala. 

 

Przewodniczący Stanisław Moryc poinformował o złożeniu przez przedstawicieli Rady w 40 

rocznicę kwiatów pod pomnikiem Solidarności.  

 

6. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVIII Nowa Huta Stanisław Moryc 

zamknął XXIV sesję nadzwyczajną o godz. 19.25, wyczerpując cały program porządku obrad. 

 

 

Protokołowała :                      Przewodniczący Rady i Zarządu              

                                                                                    Dzielnicy XVIII 

 

 

Małgorzata Kowalska                      Stanisław Moryc 
 


